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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem hajlandó a kormány? - Nép hangja" 

Tisztelt Miniszterelnök úr!
 Az elmúlt években megszokhattuk, hogy Ön a Fidesz szája ízének megfelelő kérdésekkel
 hirdet nemzeti konzultációt. Most a nép szeretne Önnel konzultálni azokban a kérdésekben,
 amelyeket a nép tart fontosnak. 

Ezúttal az alábbi levél érkezett egy honfitársunktól:

Több  kérdést  szeretnék  feltenni.  Miért  nem  hajlandó  a  kormány  csatlkozni  az  Európai
Ügyészséghez? Csak nincs valami vaj a fülük mögött?
Baj van az energiaátlag-számítással is. A 90 éves szomszéd nénink augusztusi számlája 80.000 Ft,
majdnem sokkot  kapott.  Miből  fogja  kifizetni?  Ott  van  még  a  villany,  a  telefon,  a  kábel  TV,
gyógyszerek; ő is szívműtött, és még nem is evett!
Nem háborogna senki, ha valóban az átlagkeresetek és a nyugdíjak elérnék azt az összeget, amit
önök mondanak. Az jó lenne!
Változtatni kellene az irodákban ülőmunkát végző dolgozóknál, a megengedett 18 fokot sürgősen
emelni  kellene.  A lányom is  a  szociális  osztályon dolgozik,  ami  nem a hivatalban van,  hanem
különálló épület. Írta nekem az üzenetet, annyira kétségbe volt esve, hogy annyira fáznak, nem érzi
a lábait  és alig tud írni,  mert  elgémberedtek az ujjai.  Elmentek saját  költségen plédeket,  meleg
zoknikat vásárolni, abba tekerték magukat. Szégyen!
 
Mindenki megérti az energiatakarékosságot és annak okát, de segítsen a kormány ebben, mert nekik
már régen kellett  volna lépni  ez ügyben,  ha baj  van,  legyen B terv.  De az ellenzék ötleteit  és
javaslatait egyszerűbb volt lesöpörni az asztalról! Mi lesz majd, ha kint is már mínusz 10 - 15 fok
lesz?!
Tudjuk,  mennyire  alul  vannak  fizetve  a  szociális  dolgozók,  ez  a  fene  nagy  béremelés,  amit
belengette ebben az évben  (elvileg 30 %), annyit jelent, hogy kerek 6,000 Ft-ot kapott a lányom,



 
aki  nem mellesleg  egyedül  neveli  a  kislányát,  mert  özvegy.  Kemény  200,000 Ft  a  fizetés,  két
diplomával és 30 éves munkaviszonnyal! Így támogatják a gyermeküket egyedül nevelő szülőket?
Semmit nem kap, a gyerek sem a kötelező árvaellátáson kívül. Nincs ingyen bérlet szociális alapon,
nincs lakhatási támogatás, albérlet, mert egyetemista. 4,96 az átlaga a kredit pontokkal együtt, első
év óta, most ötödéves, addig 29,000 Ft tanulmányi ösztöndíjat kapott, amióta alapítványba tették az
egyetemeket,  már  csak  20,000  Ft  a  jó  tanulóknak.  Azt  mondták  nekik,  nincs  pénze  az
alapítványnak!  Mikor akarnak pozitív irányban változtatni ezen?
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